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Generalforsamling i DcH Skjern/Tarm 

Mandag d. 29/ 1 -2024 kl. 18.30 i Klubhuset 

      

1 Valg af dirigent Winnie valgt (dagsorden udsendt 30/11-23) 

2 Valg af stemmetællere Berit og Jo-Ann 

3 Beretning af 

foreningens formand. 

 

Tak til alle frivillige i DcH Skjern-Tarm (instruktører, føl, aspiranter, alle hjælpende 

hænder) 

2023: 

134 medlemmer (62 hvalpe) 

Jubilæum 

Nyt lys på banen 

Modtagelse af fane 

Afholdelse af C B A og rally konkurrence + venskab 

2024 

En del konkurrencer – klubben i kreds 2 der afholder flest lydighedskonkurrencer 

Bente indstillet til West Awards 

To nye instruktører 

”Farvel” til Lars og Louise i bestyrelsen 

 

Se bilag 1 

4 Regnskabsaflæggelse af 

foreningens kasserer. 

 

Regnskabet gennemgås af kasserer 

Det ser flot ud, med et fint overskud (der er brugt færre penge på ekstra 

uddannelse af instruktører) 

Familiehundeholdet ligger under DcH-programmet 

Retur til DGI pga. manglende tilladelse til det påtænkte skur 

Regnskab godkendt 

 

Se bilag 2 

5 Orientering om ny vej. 

 

Forhørt ved kommunen omkring planer om ny vej. Der er i øjeblikket ikke noget 

nyt. DcH bliver hér. Hvornår de påbegynder gravning, vides endnu ikke. Det bliver 

ikke i 2024. 

Som planen er nu, vil klubhuset ligge på modsatte vej af vejen i forhold til banerne. 

Skal klubhuset flyttes, er der afsat penge til dette 

 

Se bilag 3 

6 Indkomne forslag. 

 

Germaine: 

Forslag om at der igen skal være rabat med to hunde. 

Går man i klubben på flere hold, optager en ”gratis” hund for en ”betalende” hund 

– derfor er dette afskaffet. Samtidig er der så få instruktører, til at vi kan dække 

flere hold 

 

Forslaget lyder: 

Der ønskes en rabat på 50% på nummer to hold (og eventuelt flere hold), man går 

på. Der ses bort fra hvalpehold 

Ja: 4 

Nej: 20 

Forslaget blev ikke vedtaget 

7 Fastsættelse af 

kontingent og 

træningsgebyr. 

 

Klubkontingent: 500,- kr./årligt 

Træningsgebyr: 800,- kr./årligt 

Træningsgebyr for hvalpe: 950,- kr. 

 

Kontingentet pr. år koster 1300,- kr. og er sammensat som følger: 

Landskontingent: 260 kr. 
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Kredskontingent: 130 kr. 

Klubkontingent: 110 kr. (dette svarer til 2,75 kr. i cirka 40 uger og giver adgang til 

klubhuset og toilet til træning, samt til træningspladsen hele året) 

Træningsgebyr: 800 kr. (dette svarer til 20 kr. for 1-2 trænere i cirka 40 uger) 

 

8 Valg af formand (lige 

år) 

På valg er: Tine 

Homann, modtager 

genvalg. 

 

Tine genvalgt 

9 Valg af kasserer (ulige 

år) intet valg i år. 

 

 

10 Valg af 3 

bestyrelsesmedlemmer 

(2 i ulige år og 1 i lige 

år) 

På valg er: Louise 

Grantland, modtager 

ikke genvalg. 

Lars Baunbæk er ikke 

på valg, men ønsker at 

træde ud af      

bestyrelsen, derfor skal 

der vælges en for et år. 

 

Der er 24 stemmeberettede 

Det ordinære valg for Louise 

Opstillede kandidater: 

Sofie: 13 

Germaine: 4 

Birthe: 7 

 

Det ekstraordinære valg for Lars 

Opstillede kandidater: 

Sofie: kan ikke vælges 

Mona: 12 

Birthe: 12 

På grund af stemmelighed trækker Birthe sig 

 

Sofie er hermed valgt for 2 år og Mona valgt for 1 år 

11 Valg af 2 suppleanter 

(hvert år) 

På valg er Linda 

Korsholm, modtager 

genvalg. 

Charlotte Gjørup, 

modtager genvalg. 

 

Charlotte og Linda genvælges begge 

12 Valg af 2 revisorer 

(vælges for to år, en på 

valg hvert år) 

På valg er: Niels 

Mathiasen, modtager 

genvalg. 

 

Niels genvælges 

13 Valg af 

revisorsuppleant (hvert 

år)       

På valg er Maj Ann 

Tofting, modtager 

genvalg. 

 

Maj genvælges 

14 

 

Eventuelt Tine: 

Klubben har to vandrepokaler (lydighed og rally). Der bliver udregnet efter de tre 

bedste resultater pr. år. 

Lydighedspokalen 2023 går til Louise 

Rallypokalen går til Winnie 
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Kredspokalen kan kun vindes i kredskonkurrencer 

 

Bente: 

Socialisering af hvalpe. Der er rigtig mange hvalpe, der har haft en dårlig start på 

livet – eksempelvis grundet dårlige kenneler. Derfor blev der afholdt et møde med 

dyrlæger, hundebutikker og DcH. Planen er, at der skal laves materiale, der rammer 

nye hundeejere og i et overskueligt materiale 

 

Gitte: 

Der ønskes hjælp til i kantinen, når der afholdes konkurrencer. Der ønskes flere at 

trække på. Der kan også være brug for hjælp til andet end kantinearbejde 

Der efterlyses bedre og mere uddybet information omkring, hvad man kan hjælpe 

med og i hvor lang tid (er det muligt at hjælpe en halv dag). Der er noget materiale 

undervejs 

 

Germaine: 

Forslag om at der igen skal være rabat med to hunde. 

Går man i klubben på flere hold, optager en ”gratis” hund for en ”betalende” hund 

– derfor er dette afskaffet. Samtidig er der så få instruktører, til at vi kan dække 

flere hold 

 

Peter: 

Tak. Tak som bruger for muligheden for at kunne komme og bruge faciliteterne på 

alle tider af døgnet 

           

 

 

 


